
Protokoll ársmote Gol Jeger- og Fiskerforening

Sted: Froysokstugu, Gol

Tid: 31.3.2025 kl 19

Til stede to representanter fra regionforbundet, Knut Johan Ruud og Tor Stensrud

Konstituering av motet

Godkjenning innkalling

? Kommentar til innkalling fra Oistin Mangrud

? Saksliste mà sendes ut detaljert 1 uke for med styrets innstilling til vedtak for hver sak
? Buskerud regionsekretæer NJFF mener det ikke er nedvendig nàr det ikke er

innkomne saker

Godkjent med kommentarer

Godkjenning av dagsorden: Godkjent

Foretningsorden: godkjent

Ordstyrer: Christoffer Norhaug

Sekretær: Hallgrim Flatland

Tellekorps: Knut Johan Ruud, Tor Stensrud

To medlemmer til à skrive à under protokoll: Dystein Mangrud, Birger Bjornebekk

Arsmelding: Leder gikk gjennom ärsmelding. Sporsmal hvordan det blir i Dalforet framover.

Oslo JFF leiger terrenget. Gol JFF har fätt signaler om at vi skal fà holde pà som for
framover. Kommentar fra salen om at Gol JFF bor fà flere jaktdager smaviltjakt. Kontrakten
g?r ut i 2025. Den má reforhandles for neste ár. Det ble informert om at vi nà er i dialog med
Hemsedal om samarbeid rundt leirduebanen. Spersmál om man kan f? til trening rifleskyting.
Tilbudet p? Gol er jaktskyting nar det starter, ellers er det DFS-skyting via skytterlaget.

Sporsmál om hvorfor det bare er 1 styremete. Svar fra styreleder er at det er mer uformell
kontakt. Ufordelen er at det ikke blir skrevet referat. Da mister ogsà medlemmene litt

informasjon. Oppfordring til à sende ut mer info om hjelp fra medlemmene. Svar fra leder er
at melding blir sendt ut via NJFF sin medlemsadministrasjon. Tips om à bruke NJFF sin

aktivitetskalender.

A r s m e l d i n g  g o d k j e n t

Regnskap

Gätt over til nytt regnskapsprogram. Litt grovt fort i ?r pga nytt program. Regnskapet

gjennomgätt av ekonomiansvarlig. Potensial p? ? oke priser pa jaktkort i stedet for à tape

penger. Det er sokt om penger til forskjellige stiftelser osv. Regnskapet er godkjent av

revisor, men mangler signaturen.

Regnskapet godkjent

Arbeidsplan 2025



Sporsmál om introjakt pà storvilt. Mye jobb, men har ikke vært. Tips om á kun tilby introjakt

via jegerprovekurs. Styret stotter opp om initativ selv om det ikke stár i planen.

Godkjent

Budsjett 2025

Kommentar fra Oistein. Lurt à sette opp for à sammenligne resultatet fra aret for. Kommentar

fra Birger, bedre à satse pá aktiviteter enn à gà i pluss i regnskapet

Godkjent

M e d l e m s k o n t i n g e n t

B e h o l d e r  d e t  v i  h a r  s o m  e r  M i d d e l s

Valg

Leder: Christoffer Norhaug, valgt 2025 for 2 ár

Nestleder: Hallgrim Flatland, valgt 2025 for 1 àr

Kasserer: David Lostegard, valgt 2025 for 1 ár

Varamedlem: Tore Torvik, valgt 2025 for 1 ?r

Styrerwediert, sekretær: Hallgrim Flatland, p? valg 2026

Styremedlem jaktansvarlig: Lars Kleven, valgt 2025 for 2 ?r

Styremedlem kvinnekontakt: Eva Orrestad-Eriksen, valgt 2025 for 2 ?r

Styremedlem ungdomskontakt: Ole-Christian Strom, p? valg 2026

Styremedlem, fiskeansvarlig: Jan Erik Bráten, p? valg 2026

Styremedlem, hytteansvarlig: Martin Brodin, p? valg 2026

Valgkomiteen:

Medlem Leter: Tore Torvik, valgt 2025 for 3 ar

Medlem: Ole-Christian Strom, valgt 2025 for 2 ?r

Medlem: Torill Tronskog p? valg 2026

I n fo  f ra  reg ionsek re tær

Informerte om nye vedtekter fra sentralt som ble gjeldende fra 2024.

H t i  t o t i n d  i i o n  t i t  n e  a  a n g  e
Hallgrim Flatland C Distein Mangrud

(Referent)


